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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voorzitter,

De coronacrisis heeft ons duidelijk laten zien wat het belang van gezondheid, fitheid en weerbaarheid

is. De WD vindt dat we gebruik moeten maken van de kracht van sport. Evenementen zijn hierin ook

erg belangrijk, aangezien mensen het snelst met een sport voor de 1e keer in aanraking komen via

de TV of een evenement in de buurt. De WD pleit ervoor om meer sportevenementen naar de regio

West-Brabant te halen, bij voorkeur naar Roosendaal. Dit draagt bij aan de motivatie om te gaan

sporten en verbroedert de samenleving.

Ook is de WD van mening dat sport voor iedereen toegankelijk moet zijn, ook voor mensen met een

beperking. Voor deze doelgroep is het niet altijd duidelijk en zichtbaar welke sporten mogelijk zijn,

aangezien een beperking om maatwerk vraagt. De één heeft weinig tot geen aanpassingen nodig,

voor de ander geldt dat sport slechts kan worden bedreven met behulp van bijvoorbeeld een rolstoel.

De WD vindt het dan ook erg belangrijk dat juist een evenement waarin parasporten worden

beoefend wordt gepromoot en deze doelgroep gemotiveerd wordt om te gaan sporten.

Afgelopen maand is een initiatief aangekondigd voor een EK Parasporten, waarbij Nederland als
gastheer van EK Parasporten in 2023 een paralympische tegenhanger van de reguliere Europese

Spelen wil organiseren. De WD is zeer te spreken over deze aankondiging. Zie het artikel:

https://nos.nl/artikel/2365047-nederland-wil-eerste-gecombineerde-ek-voor-parasporten-gaan-
organiseren.html

De WD heeft de volgende vragen voor het college:

1. ln hoeverre bent u op de hoogte van dit nieuwe sportevenement?

2. Bent u het met de WD eens dat het EK-parasporten een interessant evenement is voor de
gemeente Roosendaal, bijvoorbeeld als speelstad van (een van de) sporten of voor
kwalificatiewedstrijden ?

3. Bent u bereid om met de organisatoren van het EK Parasporten contact te leggen om te kijken

wat het aandeel van Roosendaal kan zijn in het EK Parasporten in 2023?

4. ln hoeverre bent u van meníng dat voor bepaalde parasporten de faciliteiten nu al aanwezig zijn
in Roosendaal?

5. Ziet u kansen om in samenwerking met andere gemeenten in de regio de EK Parasporten naar

West-Brabant te halen en dit in een regionaal overleg als voorstel in te brengen? Graag een
toelichting en zo ja, een indicatie op welke termijn dit zal gebeuren.

Namens de WD,

Sanneke Vermeulen
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Naar aanleiding van uw raadsvragen hebben wij kennisgenomen van dit sportevenement.

2. Ja, dat zijn wij zeker met u eens.

3. Ja.

De gemeente Roosendaal heeft uitstekende faciliteiten om sport te beoefenen. Deze faciliteiten
zijn voor een groot deel ook geschikt voor het beoefenen van parasporten.

ln West-Brabant werken de gemeenten nauw samen en we willen zeker de mogelijkheden voor
het EK Parasporten in regionaal overleg bespreken. Het is op dit moment nog onduidelijk op
welke wijze hoe het EK Parasporten er uit komt te zien, dat maakt (regionale) voorbereiding
lastig.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


